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Hallituksen kokous 13/2023
Aika: 6.9. klo 13.15
Paikka: MaD 248

Hallitus: Läsnä:

Juuso Kinnunen
Mikael Myllymäki
Atte Heikkinen
Valtteri Hiltunen
Erika Kannisto
Sessi Hautala
Topias Jakkula
Liisa Miettinen
Sara Peltoluhta
Roope Poikala
Matias Rahkonen
Mikko Röyskö
Eemeli Voutilainen

Puheenjohtaja
Sihteeri

x
x
x
x
x
-
-
-
x (saapui kohdassa 10.)
-
x
-
x

1. Kokouksen avaus
Hallituksen puheenjohtaja Juuso Kinnunen avasi kokouksen ajassa 13.26.

2. Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus
Kokous on laillinen ja päätösvaltainen.

3. Sihteerin valinta
Valitaan sihteeriksi Mikael Myllymäki.

4. Edellisten kokousten pöytäkirjojen hyväksyminen
Hyväksytään pöytäkirjat 11/23 sekä 12/23 muutoksitta.

5. Asialistan hyväksyminen
Hyväksytään asialista seuraavilla muutoksilla:
Lisätään kohta 12. Toimikunnat, johon alakohdat: a) Approtoimikunta b)
Kännytoimikunta c) Laulukirjatoimikunta d) Muut. Muutetaan kohta 10. b) ii
luontoretki muotoon Ynnä goes pride ja siirretään muita kohtia tarpeen mukaan.
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6. Ilmoitusasiat (ja avautumiset)
Atella on taas krapula. Matiaksella on myös krapula. Eemeli on nukkunut
enemmän kuin kahdeksan tuntia sängyssä. Hobbits virkisti Erikaa ennen
kokousta, mutta nyt häntä taas väsyttää. Matiaksen mielestä android on paska
python devaamiseen (ei puhelimella).

7. Jäsenet
Hyväksytään uusi yksi jäsen. (Liite 1)

8. Hallinnolliset asiat
a. Hallituksen kokoonpano

Topias Jakkula on eronnut Ynnän hallituksesta. Hän jatkaa edelleen
luontoretkivastaavana, mikä on toimihenkilövirka. Juuso kertoo, että
eronneiden tehtäviä on jaettava uudestaan. Jaetaan tehtävät kun
hallituksen kokoonpano saadaan täydennettyä.

b. Yhdistyksen kokoukset
Yhdistyksen kokoukseen tarvittavat asiakirjat ovat ajoissa valmiit.
Hyväksytään asiakirjat esitettäväksi yhdistyksen kokouksessa. Liite 3.

c. Muut
Ei muuta.

9. Fuksit
Matias kertoo fuksien olleen mukavia. Fuksit ovat toivoneet enemmän holittomia
tapahtumia.

10.Tapahtumat
a. Menneet tapahtumat

Varaslähtöpiknik meni hyvin ja tutoreiden järjestämää ohjelmaa oli
mukavasti. Fuksit pystyi liittymään jäseneksi ja sovittamaan haalarit.
Hallituksen ja tutorien esittely voisi olla selkeämmin järjestetty.

Fuksivisassa oli hyvin fukseja ja kiva palkinto. Ensvuodelle visan
kysymyksiä voisi päivittää tai vaihtaa.

Fuksikaraokessa fukseja oli kivasti ja he osallistuivat karaoken
laulamiseen. Vanhoja tyyppejä oli kans kiva nähdä.

Fuksisaunalla Läffän kanssa oli vähän ongelmia ja siivouksessa tuli
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hieman kiire, mutta ehdittiin bussiin. Jälkeenpäin tuli viestiä, että saunan
ovi oli jäänyt lukitsematta ja vessanpöntön kansi oli rikki, josta tulee lasku.

Erika ehdottaa 150 euroa lisää budjetoitavaksi fuksisaunan bussikyyteihin.
Juuso kannattaa. Budjetoidaan 150 euroa lisää fuksisaunan
bussikyyteihin.

b. Tulevat tapahtumat
i. Kahoot-ilta

Tänään klo 18 alkaen Teerenpelin takaosassa. Kahootteja löytyy.

ii. Ynnä goes pride
Lauantaina 9.9. kokoonnutaan Kirkkopuistoon klo 11. Kulkue lähtee
klo 12 ja ollaan JYY:n blokissa, joka on toinen blokki

iii. Lautapeli-ilta
Keskiviikkona 13.9. klo 18 alkaen BoomBoxissa.

iv. Fuksisitsit
Torstaina 14.9. klo 19 alkaen Sepänkeskuksella. Perjantaina 8.9.
kaikki liput tulevat yleiseen kantaan. Pitsojen forms tulee
maanantaina. Järjestelemään toivotaan mahdollisimman montaa
hallituslaista klo 18, sillä tekemistä on paljon.

Juuso ehdottaa 855 euroa budjetoitavaksi fuksisitsien
pitsatilauksiin. Atte kannattaa. Budjetoidaan 855 euroa fuksisitsien
pitsoihin.

v. Matlu jalkapalloturnaus
Atte kertoo, että muiden matlujen kanssa on aloitettu keskustelut.
Joukkueita tulee kuusi ja turnaus pelataan kahdessa arvotussa
lohkossa.

vi. Syyskuun 3miot
Liisa kertoo, että tapaaminen on torstaina. 3miot on torstaina 21.9.
Driveen tulee lipunmyynneistä taulukko ja liput myydään MaA:ssa.
Ynnälle tulee myytäväksi 113 lippua.
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vii. Hyvinvointiviikko
Maanantaina 18.9. Kirppiskierros Jyväskylän keskustassa.
Mahdollisesti kohteina ainakin Keskustan kirppis ja UFF.

Tiistaina 19.9. Matlu jalkapalloturnaus.

Keskiviikkona 20.9. Kaveri-ilta. Ei järjeste itse mitään varsinaista
vaan kehotetaan ihmisiä tekemään jotain yhdessä kavereiden
kanssa.

Torstaina 21.9. 3MIOT

Perjantaina 22.9. Peli-ilta discordissa klo 18-21. Pelit valitaan
tapahtuman alussa.

Lauantaina 23.9. Soporastit kirjastolla klo 12.30-14.30.
Tapahtumassa on muutama eri rasti mielenterveyden käden
mukaan.

Sunnuntaina 24.9. Luontoretki järjestetään.

Maanantaina 25.9. Verenluovutus klo 15 eteenpäin (yhteislähtö
MaDista klo 14.30), jonka jälkeen Slowfriending kirjastolla klo
18.30-20.30. Käytännössä speedfriendingiä mutta hitaammin ja
ryhmissä.

Tiistaina 26.9. Ynnän ja Linkin käsityöilta Agoralla Alfassa.

Keskiviikkona 27.9. Fuksiaiset.

Torstaina 28.9. liikuntavuoro, jossa pelataan pesäpalloa. Lisäksi
mainostetaan Valon kaupunkia, joka on 28.9.-7.10.

Perjantaina 29.9. Tutkijoiden yö, jota mainostetaan. Ei järjestetä
mitään yhteislähtöä vaan halukkaat saa osallistua itsenäisesti

Lauantaina 30.9. Jyväsjärven ympäripyöräily. Lähtö
Mattilanniemestä klo 12.
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Sunnuntaina 1.10. on lepopäivä.

viii. Fuksiaiset
Sessi lähettää tänään sähköpostia rastien pitämisistä. Valtteri
kertoo viinin olevan valmistumassa.

Valtteri ehdottaa 5 euroa lisää budjetoitavaksi fuksiviiniin. Juuso
kannattaa. Budjetoidaan 5 euroa lisää fuksiviiniin.

ix. Kauppakadun appro
Kaikki liput meni ja Juuso hakee rannekkeet huomenna Pörssin
toimistolta. Erika ehdottaa rannekkeiden hakuajoiksi esim. ti 19.9.
klo 11-14, ke 20.9. klo 13-15 ja pe 22.9. klo 13-15. Valtteri kertoo,
että lipunmyynnistä tullaan tekemään tappiota, sillä jokainen tilisiirto
maksaa jonkin verran ja liput myytiin eteenpäin samaan 21 euron
hankintahintaan per lippu.

c. Muut
Atte kertoo, että sivuaineinfo pitää järjestää, mutta hänellä ei tule olemaan
siihen aikaa. Atte kysyy kokouksen ulkopuolella innokkaita hallituslaisia
järjestämään infoa.

IntegraatioFesteistä on tullut tarkempaa infoa sähköpostiin. Mikael jakaa
säpon eteenpäin koko hallitukselle.

11.Muut sektorit
a. Yrityssuhteet

Haarisponssit etenee ja laajempaan yhteistyöhön on tullut kiinnostusta
ainakin yhdeltä uudelta yritykseltä.

b. Talous
Valtteri kertoo, että tilillä on rahaa n. 7 000 euroa ja rahaa on tulossa lisää.
Suurempia menoja lähiaikoina tulee sitseistä ja haalaritilauksesta. Vuoden
2022 tilinpäätös on tehty.

Käteiskassasta puuttuu kolikoita ja pitää selvittää, mitä niillä on tehty.
Valtteri kertoo, että käteiskassasta on ehdottomasti pidettävä kirjanpito
kunnossa.
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c. Sopoasiat
Sara kertoo, että tulevassa iltakoulussa puhutaan alkoholikulttuurista.

d. Kopoasiat
Ei ole.

e. Liikunta
Tällä viikolla alkaa liikuntavuorot. Fuksit ovat kyselleet liikuntavuoroista,
joten uusia kävijöitä varmasti tulee.

f. Sauna
Juuso on hoitanut saunamaisterin hommia. Saunasta on yksi rengas
puhjennut ja tilalle vaihdettiin väliaikaisesti yksi talvirengas. Läffä menee
Varjosauna Festeille 29.-30.9.

g. Kv-asiat
Matias kertoo, että järjestetty kv-esittely oli mennyt mainiosti. Ynnään on
liittynyt kv-opiskelijoita.

h. Kulttuuri
Ei lisättävää.

i. Elektroniset alustat
Nettisivuille lisättävä kv-vastaava pesteihin.

j. Excu
Ei lisättävää.

k. Muut
Ei muuta.

12.Toimikunnat
a. Approtoimikunta

Valtteri laskuttaa baarit.

b. Kännytoimikunta
Valtteri lähettää kokouskutsua toimikunnasta. Toimikunta valmistelee
tapahtumista koosteen.
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c. Laulukirjatoimikunta
Toimikunta kokoustaa 26 minuutin kuluttua.

d. Muut
Ei muuta.

13.Budjetoinnit
Juuso ehdottaa 72 euroa budjetoitavaksi vappusitsien pitsoihin. Atte kannattaa.
budjetoidaan 72 euroa vappusitsien pitsoihin.

Atte ehdottaa 5 euroa lisää budjetoitavaksi jumppanauhoihin. Matias kannattaa.
Budjetoidaan 5 euroa lisää jumppanauhoihin.

Juuso ehdottaa 5,90 euroa jälkibudjetoitavaksi ristikkoavaimeen, joka ostettiin
läffää varten. Matias kannattaa. Jälkibudjetoidaan 5,90 euroa läffän
ristikkoavaimeen.

14.Hankinnat
Ei hankintoja.

15.Edustukset
a. Algo 1v

Eemeli ja Matias menevät edustamaan. Juuso ehdottaa 20+20+20 euroa
budjetoitavaksi edustukseen, siten että 20 euroa menee molempien
edustajien illalliskortteihin ja 20 euroa menee vujulahjaan. Atte kannattaa.
Budjetoidaan 20+20+20 edustukseen Algon vujuille.

b. Hiukkanen 34v
Hiukkanen on lähettänyt kutsua. Sara ja Erika lähtevät edustamaan.
Juuso ehdottaa 20+20+20 euroa budjetoitavaksi edustukseen, siten että
20 euroa menee molempien edustajien illalliskortteihin ja 20 euroa menee
vujulahjaan. Atte kannattaa. Budjetoidaan 20+20+20 edustukseen
Hiukkasen vujuille.

c. Muut
Ei toistaiseksi muita edustuksia.
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16.META
Ynnän tarjoama kahvi on vaihdettu Juhla Mokkaan säästösyistä.

Yksi vahtimestari on eläköitymässä. Sara kysyy laitokselta, miten he hoitavat
kolehtia eläköitymislahjaan.

17.Seuraava kokous
Pidetään seuraava kokous noin kahden viikon sisään.

18.Kokouksen päättäminen
Hallituksen puheenjohtaja Juuso Kinnunen päätti kokouksen ajassa 15.05.

Liitteet
1. Uudet jäsenet ajalta 30.8.-6.9.2023
2. Kokouksen 13/23 budjetoinnit

Hyväksyttiin hallituksen kokouksessa ___/2023

Kokouksen puolesta

_______________________ _______________________
Juuso Kinnunen Mikael Myllymäki
Puheenjohtaja Sihteeri


